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Rada Gminy w Ustroniu Morskim 
Sesja 

 

Protokół nr 21 

 

XXI Sesja w dniu 28 maja 2020. 

Obrady rozpoczęto 28 maja 2020 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 13:38 tego samego 

dnia. 

1. Sprawy organizacyjne: czas rejestracji: 00:02 – 06:20. 

a) otwarcie, 

b) stwierdzenie quorum, 

Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Grzywnowicz. Stwierdził quorum. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Basarab 

2. Hanna Caban 

3. Mirosław Dziewiałtowicz 

4. Ewelina Gabryszewska 

5. Olga Grajek-Górecka 

6. Krzysztof Grzywnowicz 

7. Marek Leciaho 

8. Roman Marciniak 

9. Barbara Płomińska 

10. Krzysztof Psykała 

11. Tomasz Rymaszewski 

12. Anna Sianos  

13. Andrzej Staszak 

14. Jolanta Szymczak 

15. Denis Tomala 

Wójt Gminy oraz Przewodniczący Rady Gminy w związku z 30 leciem samorządu 

terytorialnego złożyli podziękowania oraz życzenia dla obecnych oraz wcześniejszych 

samorządowców gminy Ustronie Morskie. 

2. Przyjęcie protokołu z XIX sesji Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 30.04.2020r. 

Czas rejestracji: 06:21 – 06:57. 

Brak uwag do protokołu. 
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Głosowano w sprawie przyjęcia protokołu z XIX sesji Rady Gminy Ustronie Morskie z 

dnia 30.04.2020r.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga Grajek-Górecka, Krzysztof 

Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, 

Tomasz Rymaszewski, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban 

Protokół przyjęty jednogłośnie.  

3. Sprawozdanie Wójta Gminy z wykonania uchwał Rady Gminy Ustronie Morskie oraz 

informacja o przeprowadzonych przetargach – dyskusja. Czas rejestracji: 07:10 – 08:18. 

Sprawozdania przedstawiła Wójt Gminy Bernadeta Borkowska. 

 

4. Głos mieszkańców. Czas rejestracji: 08:19 – 37:48 

Głos zabrał mieszkaniec gminy Pan Marcin Walkowiak. Poruszył temat odwodnienia 

cmentarza w Ustroniu Morskim, trenowania na obiektach sportowych grup NKS Astry, 

siłowni zarządzanej przez GOSIR. 

Dyskusja dotyczyła braku skarg na możliwość trenowania na boisku trawiastym, przedłużenia 

godzin otwarcia siłowni, odwodnienia cmentarza, całodobowego korzystania z siłowni – 

recepcja samoobsługowa, ograniczenia korzystania dzieci i młodzieży z boiska trawiastego i 

obiektów sportowych, braku zmian do omawiania na komisji Budżetu dot. odwodnienia 

cmentarza, koszenia boiska trawiastego,  

W dyskusji wzięli udział: 
- Marcin Walkowiak 

- Bernadeta Borkowska 

- Marek Leciaho 

- Mirosław Dziewiałtowicz 

- Zenon Wajgert 

- Krzysztof Grzywnowicz 

- Denis Tomala 

 

5. Przedstawienie projektów uchwał: 37:49 –42:44.  

Druk nr 1 – w sprawie uzupełnienia składów osobowych komisji stałych Rady Gminy 

Ustronie Morskie – dyskusja, podjęcie uchwały. Czas rejestracji: 37:50-39:39. 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy.  
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W dyskusji wzięli udział: 
- Krzysztof Grzywnowicz 

- Denis Tomala 

Przewodniczący komisji Budżetu poinformował, że komisja liczy 7 osób. Podkreślił, że praca 

Radnej w komisji wpłynie pozytywnie, na jakość pracy komisji. Wnioskował o podjęcie 

uchwały.  

Głosowano w sprawie uzupełnienia składów osobowych komisji stałych Rady Gminy 

Ustronie Morskie: 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Ewelina Gabryszewska, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara 

Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta 

Szymczak, Denis Tomala 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek-Górecka 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban 

Uchwała nr XXI/161/2020 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 28 maja 2020r. w sprawie 

uzupełnienia składów osobowych komisji stałych Rady Gminy Ustronie Morskie została 

odjęta większością głosów.  

 

b) Druk nr 2 - w sprawie wysokości i zasad przyznawania diet oraz zwrotu kosztów 

podróży dla radnych Rady Gminy – dyskusja, podjęcie uchwały. Czas rejestracji: 39:46 

– 42:42.  

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Grzywnowicz. 

 

Głosowano w sprawie wysokości i zasad przyznawania diet oraz zwrotu kosztów 

podróży dla radnych Rady Gminy  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga Grajek-Górecka, Krzysztof 

Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, 

Tomasz Rymaszewski, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban 

Uchwała nr XXI/162/2020 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 28 maja 2020r. w sprawie 

wysokości i zasad przyznawania diet oraz zwrotu kosztów podróży dla radnych Rady Gminy 

została podjęta jednogłośnie. 
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6. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2019r. - 

informacja. Czas rejestracji: 42:46 – 45:33. 

Sprawozdanie przedstawiła Kierownik GOSP Izabela Poznańska. 

 

Dyskusja – brak. 

 

7. Przedstawienie sprawozdania z realizacji "Programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego" za 

2019 rok. – dyskusja. Czas rejestracji: 45:35 – 58:19. 

Sprawozdanie przedstawiała Wójt Gminy Bernadeta Borkowska. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Bernadeta Borkowska 

- Marek Leciaho 

- Mirosław Dziewiałtowicz 

 

 

Dyskusja dotyczyła przydzielenie i rozdysponowania funduszy, braku kontroli nad 

przyznanymi środkami, szczegółowego rozliczenia klubu Astra, obozu kondycyjnego klubu 

Astra, specyfikacji, na co zostaną przyznane środki – rozliczenia na piśmie, audytu 

przeprowadzanego w klubie NKS ASTRA, ilości paliwa zakupionego przez klub w 2018r.  

8. Przedstawienie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 2019 r. - dyskusja. Czas rejestracji: 58:23  

- 01:30:00. 

Program przedstawiła Pełnomocnik Wójta Jolanta Waligóra.  

W dyskusji wzięli udział: 
- Marek Leciaho 

- Jolanta Waligóra 

- Mirosław Dziewiałtowicz 

- Bernadeta Borkowska 

 

Dyskusja dotyczyła działań przeciwalkoholowych przy planowaniu dochodów ze sprzedaży 

alkoholu, wydanych opinii negatywnych w sprawie wydania zezwolenia na sprzedaż 

alkoholu, limitów, podstaw do wydania negatywnej decyzji w sprawie zezwolenia na 

sprzedaż alkoholu, ilości ludzi wyleczonych z uzależnienia, braku osób wyleczonych w 

składzie komisji uzależnień, prac komisji. 

Przerwa: czas rejestracji: 01:30:22 – 01:48:05. 

 

9. Przedstawienia protokołu komisji Rewizyjnej z kontroli problemowej wskazanej 

przez Radę Gminy Ustronie Morskie na sesji w dniu 19.09.2019r. w zakresie 

prawidłowości wykonania uchwały IX/69/2019 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 

31.05.2019r. w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania niestrzeżonego na drogach 

publicznych zlokalizowanych na terenie Gminy Ustronie Morskie, wysokości stawek 
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opłat za parkowanie pojazdów samochodowych w strefie oraz określenie sposobu 

pobierania opłat – dyskusja. Czas rejestracji: 01:48:06 – 02:36:34. 

Protokół wraz z zaleceniami pokontrolnymi przedstawiła Przewodnicząca komisji Olga 

Grajek – Górecka.  

W dyskusji wzięli udział: 
- Olga Grajek-Górecka 

- Marek Leciaho 

- Krzysztof Grzywnowicz 

- Tomasz Rymaszewski 

- Anna Pietkowska 

Dyskusja dotyczyła niedopełnienia obowiązków, braku aneksów do umów w bip, nie 

nałożenia kary na firmę wykonującą prace, przygotowania stałej organizacji ruchu, 

malowania linii poziomych białych, aneksu nr 1 i nr 2, konsultacji dokumentów z radcą 

prawnym, możliwości nanoszenia uwag do projektów na każdym etapie wykonywania prac, 

braku nadzoru nad wykonywaniem prac, braku kadry pracowniczej w czasie wykonywania 

zadania. Kierownik referatu wyjaśniła skąd się pojawił aneks finansowy. Dalsza dyskusja 

dotyczyła przeszkolenia pracownika w zakresie kierowania pracami inwestycyjnymi,  

Przewodnicząca przedstawiła ponownie wnioski pokontrolne.  

Brak uwag i wniosków do zaleceń pokontrolnych. 

 

Głosowano w sprawie przedstawienia protokołu komisji Rewizyjnej z kontroli 

problemowej wskazanej przez Radę Gminy Ustronie Morskie na sesji w dniu 

19.09.2019r. w zakresie prawidłowości wykonania uchwały IX/69/2019 Rady Gminy 

Ustronie Morskie z dnia 31.05.2019r. w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania 

niestrzeżonego na drogach publicznych zlokalizowanych na terenie Gminy Ustronie 

Morskie, wysokości stawek opłat za parkowanie pojazdów samochodowych w strefie 

oraz określenie sposobu pobierania opłat – PRZYJĘCIE WNIOSKÓW 

POKONTROLNYCH. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga Grajek-Górecka, Krzysztof 

Grzywnowicz, Roman Marciniak, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz 

Rymaszewski, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU (1) 

Marek Leciaho 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban 

Wnioski zostały przyjęte większością głosów.   
 

10. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym – dyskusja. Czas 

rejestracji: 02:36:35 – 02:38:58. 
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Informację przedstawiła Wójt Gminy Bernadeta Borkowska.  

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Bernadeta Borkowska 

- Barbara Płomińska 

 

Dyskusja dotyczyła budowy drogi w Rusowie, terminu rozpoczęcia i zakończenia inwestycji. 

 

11. Interpelacje i zapytania radnych. Czas rejestracji: 02:38:59 – 03:10:24. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Krzysztof Grzywnowicz 

- Ewelina Gabryszewska 

- Bernadeta Borkowska 

- Marek Leciaho 

- Krzysztof Grzywnowicz 

- Roman Marciniak 

- Tomasz Rymaszewski 

- Elżbieta Macek  

- Olga Grajek-Górecka 

 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym do biura rady wpłynęły 

dwie interpelacje, z czego jedna dotyczyła dzików, odpowiedź została udzielona i 

umieszczona w bip. Druga interpelacja dotyczy audytu dot. zatrudnienia w gminie Ustronie 

Morskie, odpowiedź wpłynie w odpowiednim terminie.  

Radni poruszyli temat drogi Ku Słońcu oraz drogi w Kukince, budowy drogi pieszo 

rowerowej w trasie R-10 na odcinku od ulicy Granicznej do Marynarki Wojennej, budowy 

świetlicy w Sianożętach, bieżącej czystości chodników i ulic w Sianożętach, naprawy progu 

zwalniającego przy ulicy Kwiatowej, strat poniesionych przez gminę w związku z pandemią, 

dopłaty na ulicę Liliową, wstrzymania wydatków w jednostkach gminnych, zmniejszenia 

dotacji na GOK w miesiącach marzec – maj, pisma mieszkanców ulicy Leśnej i Dębowej w 

sprawie zmiany organizacji ruch, progów zwalniających, naprawy powierzchni i budowy 

placu zabaw, dobudowania punktów świetlnych na ulicy Leśnej, otwarcia placów zabaw 

podczas pandemii, naprawy nieutwardzonej nawierzchni części ulicy Górnej, naprawy 

studzienek na ulicy Polnej,  

12. Wolne wnioski i informacje. Czas rejestracji: 03:10:25 – 03:12:56. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Tomasz Rymaszewski 

- Mirosław Dziewiałtowicz 

- Bernadeta Borkowska 

Dyskusja dotyczyła życzliwej obsługi przez referat zajmujący się gospodarką odpadami, 

witaczy,   

 

13. Zamknięcie sesji. Czas rejestracji: 03:12:57 – 03:13:42. 
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Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Grzywnowicz zaprosił mieszkańców i Radnych do 

udziału w obchodach 30 lecia samorządu terytorialnego poprzez udział w elektronicznych 

obchodach, po czym w związku z wyczerpaniem porządku zamknął XXI sesję Rady Gminy 

Ustronie Morskie. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

Rada Gminy w Ustroniu Morskim 

Krzysztof Grzywnowicz 

Przygotował(a): Joanna Korczyk

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


